

## SEKOLAH MENENGAH KUEN CHENG

## 吉隆坡坤成中学

KUEN CHENG HIGH SCHOOL

est. 1908

2024年7月27日

敬致: 国立台湾海洋大学

## 衷心感谢

您好,感谢贵大学参与 2024 年 7 月 26 日及 27 日在我校举办之【2024 坤成中学教育展】。贵校代表细心的解说和无私的分享让我校学生获益良多,学生不仅掌握了最新的升学资讯,更为自己的未来设立更明确的目标与规划。

我们特修函表达万二分的谢意,并期待往后能继续与贵大学保持密切的合作,携手推动教育事业的发展,帮助青少年实现梦想。谢谢。

祝 安康

坤成中学校长

27 July 2024

## Letter of Appreciation

Thank you for taking time and effort to join the Kuen Cheng High School Education Fair 2024, a two-day event held on July 26 & 27. Your advice and guidance were very helpful and provided our students a new perspective on available opportunities as well as trends in global higher education, an insight into their career planning.

We would like to express our sincere gratitude to you and your esteemed institution for your warm support. Let us continue and work together to offer the best quality of education that enables our students to soar to greater heights!

Yours sincerely,

Chua Lee Lee Principal